



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@emb.gov.hk School Website: <http://seksswk.edu.hk>

Parents' Letter No. 11

26 February 2025

Dear Parents/Guardians,

Please be informed of the following matters:

Parents' Day, Purchase of Class and Team Photos, Learning Celebrations, PTA Barbecue Gathering, Subjects Selection in S4 2025-2026

1. Parents' Day 2024-2025

To foster closer home-school co-operation and to offer better guidance to individual students, the Annual Parents' Day is scheduled to be held from **2:00pm to 6:30pm on Friday, 7 March 2025**. Parents/Guardians are cordially invited to come and discuss with the Class Teacher the academic progress and conduct of your child/ward at school, and to collect his/her Half-yearly Examination Report Sheet. Students are strongly advised to come with parents/guardians on Parents' Day and **all students should be in proper school uniform**. Normal lessons will be conducted in the morning session on the Parents' Day.

Please select a time slot in the attached Reply Slip to indicate the time you will be coming. The attached **Reply Slip should be returned to the Class Teacher on or before 28 February 2025**.

Thank you for your cooperation in making this a successful event. Looking forward to seeing you on Parents' Day.

2. Class Photos and Team Photos 2024-2025

Class photos and team photos are ready. Please place your order via the eClass e-notice entitled "Class Photos and Team Photos 2024-2025".

Please place your order **on or before 9 March 2025 (Sunday)**. The order will be complete after payment via AlipayHK. Payments after 9 March 2025 (Sunday) will not be accepted.

For any enquiries, please contact Mr. FONG Kwan-fu or Mr. LI Ka-fai at 2576 1871.

3. Learning Celebrations 2024-2025

To recognize and acknowledge the achievements of our students, the Learning Celebrations will be held on 14 March 2025 (Friday), from 1:45 pm to 3:30 pm, in the school hall. Normal lessons will be conducted in the morning session. All teachers and students will attend the Learning Celebrations ceremony in the afternoon.

Learning Celebrations 2024-2025 Rehearsal

The rehearsal will be held on 13 March 2025 (Thursday), from 7th to 9th period. Prize-winners, performers, student presenters, and student helpers are required to attend the rehearsal. Other students should attend their lessons accordingly.

4. PTA Barbecue Gathering

Our school and PTA will organize a barbecue gathering on 14 March 2025 to foster home-school cooperation and enhance communication among parents, teachers, and alumni.

The barbecue gathering will be held at school for all parents, students, and teachers. Students must be accompanied by parents or legal guardians. The PTA will sponsor the following items: charcoal, fish balls, bread, corn, sweet potatoes, halal sausages, chicken wings, etc. If the participants would like to bring their food, they are most welcome to do so.

Details are as follows:

Date: 14 March 2025 (Friday)

Time: 4:30 pm to 6:30 pm

Venue: School Campus

Fee: Free of Charge

To estimate the number of participants, please kindly complete the Google form via the QR code below or return the Reply Slip to Ms. Poon/Mr. Ali via Class Teacher **on or before 10 March 2025 (Monday)**.

We look forward to seeing you at the PTA Barbecue Gathering



Google Form: <https://forms.gle/cZdkBBuDULS5DtDP6>

5. Subjects Selection in S4 2025-2026

Under the New Academic Structure, students with different abilities, interests and aptitudes can give full play to their talents through the broad and balanced senior secondary curriculum.

Apart from taking the four core subjects (Chinese Language, English Language, Mathematics and Citizenship and Social Development), students can choose elective subjects. **The elective subjects will be offered according to students' academic results, minimum requirement and the resources of the school.** Parents may visit <https://lifeplanning.edb.gov.hk/en/parents/junior-senior-secondary-level.html> for the latest development of senior secondary curriculum in order to assist your children/ward in making the informed subject choices.

The tentative arrangement of Subjects Selection in S4 2025-2026 is as follows:

Date	Programme
Completed in First Term	Self-exploration activity: Career Aptitude Test
7-3-2025	Consultation (Parents' Day)
12-3-2025	Briefing on Subjects Selection
10-3-2025 to 18-3-2025	Taster programme
12-3-2025 to 18-3-2025	Subjects Selection (via eClass)
13-3-2025	Consultation (lunch time at school library)
on or before 4-7-2025 by 6 pm	Modification (via eClass)

For enquiries, please contact class teachers or Ms. Chan Ying-wah (Career mistress) at 2576 1871.

Yours faithfully,


 LEE Tung-ching
 Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二四至二零二五年度第十一號家長信撮要 (詳情請參閱英文版)

2025年2月26日

各位家長/監護人：

1. 2024-2025 年度學校家長日

為加強學校與家庭的聯繫和溝通，讓家長或監護人更深入了解學生在學校的表現及成績，本校訂於**2025年3月7日(星期五)下午2:00至6:30**舉行家長日。當天各班班主任將派發上學期考試成績表(中一至中五級)，並跟家長或監護人面談。學生可隨家長一同回校見班主任，**但要穿著整齊校服**。家長日上午，學生照常上課。

子女能夠愉快學習，全賴家校的共同努力，盼各位家長能抽空出席家長日。隨函附上回條，請於**2月28日或之前填妥，並囑咐貴子弟交回班主任**。

2. 班級相片及團隊相片(2024-2025)訂購

班級相片及團隊相片現接受訂購。請透過另一份電子通告(英文版) (「2024-2025 年度班級相片及團隊相片」) 進行訂購。

請於2025年3月9日(星期日)或之前提交訂單，並透過支付寶(香港)完成付款。2025年3月9日(星期日)之後的付款將不被接受。

如有任何查詢，請致電2576 1871與方鈞富老師或李家輝老師聯絡。

3. 學習成果頒獎禮 2024/2025

為表揚學生的學業成就，本年度學習成果頒獎禮將於2025年3月14日(星期五)下午1時45分至3時30分在禮堂舉行。當天上午照常上課，下午全體師生將到禮堂參與頒獎禮。

學習成果頒獎 2024/2025 禮綵排

綵排將於2025年3月13日(星期四)第七堂至第九堂進行，只有得獎者、表演者以及在頒獎禮幫忙的同學出席，其他同學照常上課。

4. 燒烤同樂日

為促進家校合作和加強家長、教師和校友之間的溝通，家長教師會將於2025年3月14日舉行燒烤同樂日，歡迎各位家長、老師和同學參加，惟同學須有家長或監護人陪同出席。家長教師會將贊助以下物品：燒烤炭、魚丸、麵包、粟米、番薯、清真香腸、雞翼等。歡迎參加者自攜食品。活動詳情如下：

日期：2025 年 3 月 14 日（星期五）
時間：下午 4 時 30 分 至 6 時 30 分
地點：本校校舍
費用：全免



Google Form: <https://forms.gle/cZdkBBuDULS5DtDP6>

閣下如有興趣參加是次活動，煩請於 2025 年 3 月 10 日（星期一）或以前填妥網上表格或把填妥的回條交予班主任，班主任將會轉交 PSY/AMA。

5. 中三升中四選科安排

在新學制下，寬廣而均衡的高中課程讓不同能力、興趣和性向的學生都能夠盡展所長。學生除了修讀四個必修科目（中國語文、英國語文、數學及公民與社會發展科）外，亦選讀選修科目，學校會根據學生的成績及科目/課程的最低要求以批核學生的選科申請。家長可瀏覽 <https://lifeplanning.edb.gov.hk/tc/parents/junior-senior-secondary-level.html>，以掌握最新的課程資訊，以協助子女作出恰當的選科決定。

就 2025-2026 年度中四選科，學校暫定將有以下安排：

日期	活動
上學期已完成	自我探索活動:職業性向評估
7-3-2025	諮詢（家長日）
10-3-2025 至 18-3-2025	科目簡介
12-3-2025	選科簡介
12-3-2025 至 18-3-2025	選科（經 eClass）
13-3-2025	諮詢（午膳時間在圖書館舉行）
4-7-2025 6 pm 或以前截止遞交	修改意向（經 eClass）

如有查詢，歡迎致電 2576 1871 與班主任或升學及就業輔導組主任陳英華老師聯絡。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。

REPLY SLIP on Parents' Day

(To be returned on or before Thursday, 28 February 2025)

To: Principal, Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

I acknowledge receipt of Parents' Letter No.11 regarding Parents' Day and have noted the contents therein.

I * will / will not attend the Parents' Day on Friday, 7 March 2025. (* Please circle the appropriate item.)

Time	Please put a (✓) against the period of time that is convenient for you.
2:00 p.m. – 2:30 p.m.	
2:30 p.m. – 3:00 p.m.	
3:00 p.m. – 3:30 p.m.	
3:30 p.m. – 4:00 p.m.	
4:00 p.m. – 4:30 p.m.	
4:30 p.m. – 5:00 p.m.	
5:00 p.m. – 5:30 p.m.	
5:30 p.m. – 6:00 p.m.	
6:00 p.m. – 6:30 p.m.	

Class Teachers please forward the following slip to Pat (T.A.) if parents make appointments.

I would like to contact (the SEN Team / Guidance Team / Career Team / Discipline Team / Social Workers) on the Parents' Day on Friday, 7 March 2025.

Parents please make the appointment in the table below:

Team	Room	Staff in charge	Please show your preference and the time slot.
SEN	101	Ms SUNG Yee-ki	
Guidance	109A	Ms CHAN Mei-ting	
Career	106	Ms CHAN Ying-wah	
Discipline	201	WONG Enoch YIP Wing-kwan	
School Social Worker	Social Worker's Room	Ms KONG Beth	
School Social Worker	Social Worker's Room	Ms WONG Wendy	

Parent's/Guardian's Signature: _____

Parent's/Guardian's Name: _____

(IN BLOCK LETTERS)

Contact Phone No. _____

Student's Name: _____

(IN BLOCK LETTERS)

Class & Class No.: _____

Date: _____

家長日回條

本人已知悉第十一號家長信內容及家長日事宜，現決定如下：

本人*將會/未克出席貴校於2025年3月7日(星期五)舉辦之家長日。(*請圈出適用的項目。)

時間	請於下列各時段選擇出席的時間，並加上(✓)。
2:00 p.m. – 2:30 p.m.	
2:30 p.m. – 3:00 p.m.	
3:00 p.m. – 3:30 p.m.	
3:30 p.m. – 4:00 p.m.	
4:00 p.m. – 4:30 p.m.	
4:30 p.m. – 5:00 p.m.	
5:00 p.m. – 5:30 p.m.	
5:30 p.m. – 6:00 p.m.	
6:00 p.m. – 6:30 p.m.	

請班主任將以下回條交回 Pat (T.A.) (如家長有需要)

本人希望與(SEN 主任/ 輔導主任/ 升學及就業主任/ 訓導主任/ 社工)聯絡
請家長於下表預約家長日時段。

組別	地點	負責老師或社工	請填上欲面談的項目/時間
SEN 主任	101	宋綺琪老師	
輔導副主任	109A	陳美婷老師	
升學及就業主任	106	陳英華老師	
訓導主任	201	黃以諾老師及葉穎筠老師	
社工	社工室	江鳳萍姑娘	
社工	社工室	王安怡姑娘	

家長簽署：_____

家長姓名：_____

家長聯絡電話：_____

學生姓名：_____

班別及學號：_____ (_____)

二零二五年_____月_____日

Reply Slip on PTA Barbecue Gathering

To: Principal & PTA Chairperson

Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

I acknowledge receipt of the invitation to the PTA Barbecue Gathering on 14 Mar 2025 and have noted the contents herein.

* Yes, I would like to join the PTA Barbecue Gathering. Please reserve _____ place(s) for me.

Are you a **vegetarian**? * Yes * No

* No, I would not join the PTA Barbecue Gathering.

Parent's / Guardian's Name: _____ Signature: _____

Contact Phone No: _____

Student's Name: _____ Class & Class No: _____ ()

*(Class teachers please return the positive Reply Slips along with the class list to the teacher i/c,
PSY/AMA on or before 10 Mar 2025)*

-X-----

燒烤同樂日--回條

校長/ 家長教師會主席：

本人已知悉家長教師會燒烤同樂日之詳情，並決定如下：

* 本人將會出席 2025 年 3 月 14 日的家長教師會燒烤同樂日，請預留_____座位。
此外，本人為 素食者 / 非素食者，請代為安排膳食。

* 本人不會出席 2025 年 3 月 14 日的家長教師會燒烤同樂日。

家長簽署： _____ 學生姓名： _____

家長姓名： _____ 班別及學號： _____ ()

聯絡電話： _____

(請於 3 月 10 日或以前把填妥的回條交予班主任，班主任將會轉交 PSY/AMA)